
 

Warszawa, 10.10.2023 r. 

 

 

Protokół I spotkania RUSS SGGW Kadencji 2023/2024 

 

Spotkanie rozpoczęło się o godzinie 20:15. Dzięki uprzejmości Pana dr 

Wojciecha Woźniaka, dyrektora Biblioteki Głównej SGGW, po raz pierwszy w historii 

spotkanie Rady Uczelnianej Samorządu Studentów SGGW miało miejsce w wyżej 

wymienionym budynku, konkretniej w sali konferencyjnej na pierwszym piętrze. 

Powodem tego wyboru była oczekiwana duża frekwencja studentów w związku z 

rozpoczęciem nowego roku akademickiego. Oczekiwania się spełniły, w spotkaniu 

wzięło udział 112 osób. 

Spotkanie rozpoczął przywitaniem nowy Przewodniczący RUSS Bartosz 

Korba. Następne spotkanie będzie miało miejsce już tradycyjnie w Centrum 

Samorządowca, przybudówka domu studenckiego Feniks. Zostało zapowiedziane, 

że w trakcie spotkania będzie miała miejsce przerwa a najpóźniej przewidywaną 

godziną zakończenia tego spotkania jest 23:30. Kolejnym krokiem było krótkie 

przedstawienie nowego składu prezydium. 

Została przedstawiona wstępna agenda spotkania: 

1. Przywitanie 

- Opinia na temat cen akademików 

- Podsumowanie spotkań nadzwyczajnych 

2. Sprawy bieżące 

3. Podsumowanie ubiegłych wydarzeń: 

- Obóz Zerowy 

- Poligon  

- Wydarzenia otwierające  

- Szkolenia z praw i obowiązków  

- Spotkanie Senatu  

4. Planowane projekty 



5. Przerwa 

6. Powołanie Przedstawiciela ELLS  

7. Powołanie Studenckiej Komisji Wyborczej 

8. Wybory do Komisji Rewizyjnej 

9. Wybory do Senatu 

10. Wolne wnioski 

Sprawy bieżące; Wiceprzewodniczący Hubert Aszteborski streścił minione 

spotkania nadzwyczajne na temat: 

-Skład osobowy Komisji Senackich, Rektorskich i Uczelnianych 

-Kodeks Etyki 

-Regulamin zajęć z języków obcych 

-Regulamin świadczeń dla studentów i doktorantów SGGW 

Następnie Członek Prezydium ds. Socjalno-Bytowych Jakub Kuroczko 

opowiedział na temat opinii studentów na temat wzrostu cen akademików. W zamian 

samorząd wystosował prośbę, żeby odwiedziny w akademikach podczas weekendów 

zostały przedłużone do godziny 23. Dotychczasowo godziną kończącą odwiedziny 

była godzina 22. Kolejną prośbą, było dostawienie trzeciej pralki do akademickiej 

pralni. Ostatnim postulatem było wydłużenie ciepłej wody w akademikach, ponieważ 

w akademiku Limba istniała przerwa w dostawie gorącej wody między północą a 6:00 

rano. Jakub poprosił Weronikę Niemońską oraz Annę Lewińską o wypowiedź na 

temat poprawy infrastruktury na kampusie SGGW. Opowiedziały o inwestycjach na 

temat zwiększenia ilości ławek do siedzenia oraz zbudowania parku kalistenicznego, 

budżet zamknął się w 20 tysiącach złotych. Tym zakończył się cykl socjalno-bytowy. 

Kolejną kwestią była sprawa szeroko rozumianych mediów, czyli Marketingu. 

Przewodnicząca Komisji ds. Marketingu Julia Szymańska przedstawiła ostatnie 

wzrosty na mediach społecznościowych samorządu SGGW oraz aktualne wyniki. 

Bartosz Korba poprosił Członka Prezydium ds. Organizacji Kingę Skórę o 

przedstawienie statystyczne ilości Julek działających w szeregach samorządu. 

Następnym punktem było podsumowanie tegorocznego Obozu Zerowego, 

który miał miejsce w Złotych Piaskach w słonecznej Bułgarii. Głos zabrała tegoroczna 

koordynatorka obozu Julia Wieteska. W obozie brało udział 204 osób, z czego 12 

osób było z kadry. Dużo pierwszoroczniaków, którzy brali udział w zerówce zjawiło 

się na dzisiejszym spotkaniu. Prace nad obozem zaczęło się już w marcu podczas 

spotkania z przedstawicielami Biura Spraw Studenckich. Pojawiły się problemy z 

przetargiem, lecz wszystko ostatecznie się powiodło. Julia serdecznie podziękowała 

każdej osobie, która zaangażowała się w pomoc przy organizacji standu podczas 

składania dokumentów na uczelnię. Na sam obóz udało się pozyskać jednego 

partnera, zaoferował on uczestnikom darmowe bidony. Podczas samego obozu 

wystąpiły problemy z komunikacją, lecz ostatecznie udało się dogadać. W kwestii 



mediów zabrakło relacji na mediach społecznościowych podczas trwania obozu. 

Każdy kadrowicz dołożył wszelakich starań, żeby obóz był najlepszym 

wspomnieniem każdego z obozowicza. 

Przewodniczący chciał przejść do podsumowania Poligonu, lecz zaczął od 

smutnej informacji. Przewodnicząca Komisji ds. Współpracy Ewelina Pierzecka 

musiała zrezygnować z pełnionej funkcji z powodu spraw zdrowotnych. Bartosz 

Korba poinformował wszystkich delegatów, że to w ich geście zależy to, czy 

głosowanie na nowego członka będzie miało miejsce na dzisiejszym spotkaniu czy w 

terminie późniejszym. Delegaci mają czas do decyzji do przerwy w spotkaniu. 

Piotr Mejer, uczestnik ścieżki dydaktycznej, zaczął opowiadać o tegorocznym 

poligonie w samych superlatywach. Pochwalił bardzo wszystkich prowadzących, w 

szczególności jednego, którego z imienia i nazwiska nie wymienił. Bartosz Korba 

przedstawił nowym samorządowcom o tym czym jest Poligon, obóz szkoleniowy dla 

samorządowców z całej Polski, który jest projektem Forum Uczelni Technicznych. 

Następnym uczestnikiem tegorocznego obozu jest Julia Górska, która opowiedziała o 

swoich szkoleniach ze ścieżki liderskiej. Głos zabrała Julia Szymańska, która była na 

ścieżce promocji. Opowiedziała o nowo poznanych znajomościach oraz o wiedzy, 

którą udało jej się zdobyć na szkoleniach. W Poligonie brała udział również Ewelina 

Pierzecka na ścieżce współpracy. 

Nadszedł czas do przejścia do podsumowania pierwszego tygodnia 

działalności samorządu w roku akademickim 2023/2024. Do głosu doszedł 

Przewodniczący Komisji ds. Projektów Mateusz Kaczyński, który był za owy tydzień 

odpowiedzialny. Jednym z pierwszych wydarzeń była dopiero druga w historii edycja 

„Camp Tour”. Codziennie o godzinie 16:00 samorządowcy oprowadzali pierwszaków 

po najciekawszych miejscach na naszym kampusie. Miejscem startowym była Aula 

Kryształowa na nowym kampusie a kończącym obiekty sportowe na Nowym 

Kampusie. Kolejnym wydarzaniem był „Wieczór Planszówek”. Całe wydarzenie 

przeszło wszelakie oczekiwania, gdyż prawdopodobnym jest, że jeszcze nigdy w 

historii w Centrum Samorządowca nie była w tym miejscu taka duża liczba ludzi. Na 

kampusie została otwarta Żabka Nano. Premierze tego wydarzenia towarzyszyła 

muzyka grana przez Dj na samym środku kampusu, między topolami, a wydarzenie 

zakończyło się imprezą w Dziekanacie 161 gdzie zagrał niezawodny Artysta Szymek. 

Mateusz serdecznie zachęcił również do wzięcia udziału w kolejnej imprezie w 

dziekanacie, która będzie miała miejsce jutro, czyli 11.10.2023, za sterami ponownie 

Artysta Szymek. 

Członek Prezydium ds. Dydaktyki Matylda Wilczyńska wzięła głos na temat 

odbywanych obowiązkowych szkoleń z praw i obowiązków studenta. Serdeczne 

podziękowania zostały złożone dla wszystkich wydziałowych koordynatorów 

dydaktycznych oraz dla rad wydziałowych. 

Bartosz Korba płynie przedstawił wszystkim obecnym kalendarz wydarzeń na 

miesiąc październik. Wczoraj, czyli 8.10.2023 miało miejsce pierwsze w tym roku 

akademickim spotkanie przewodniczących, termin kolejnego spotkania został 

wyznaczony na 30.10.2023. Mateusz Kaczyński zabrał głos na temat kolejnego 

wydarzenia jakim jest „Reaktywacja”. Wydarzenie będzie miało miejsce za tydzień 



17.10.2023. To wydarzenie jest głównie skierowane do pierwszorocznych studentów, 

którzy chcą się zapoznać z agendami, które funkcjonują w Szkole Głównej 

Gospodarstwa Wiejskiego. Będzie obecne stanowisko samorządu, dużo stoisk 

wszelakich kół naukowych, zespół Promni, Squer Dance oraz Akademickiego 

Związku Sportowego. Za dwa tygodnie 24.10.2023 będzie miała miejsce Familiada, o 

której więcej dowiemy się na najbliższym spotkaniu Komisji ds. Projektów. Data tego 

spotkania została ustalona na 17.10.2023 roku. Dzień wcześniej ma mieć miejsce 

spotkanie Komisji ds. Współpracy, czyli 16.10.2023 a dzień później spotkanie Komisji 

ds. Marketingu, czyli 18.10.2023. W trzeci poniedziałek miesiąca będzie miało 

miejsce otwarte spotkanie Prezydium, na które całe Prezydium serdecznie zaprasza 

każdego chętnego. Dnia 25.10.2023 będą miały miejsce otwarte drzwi do Centrum 

Samorządowca. Otrzęsiny SGGW 2023 będą miały miejsce w klubie Explosion dnia 

19.10.2023. Następnie został przedstawiony terminarz na miesiąc listopad. Kolejne 

spotkanie RUSS będzie miało miejsce 7.11.2023. Spotkanie Komisji ds. Marketingu 

8.11.2023. Spotkanie Komisji ds. Współpracy 21.11.2023. Spotkanie Komisji ds. 

Projektów 16.11.2023. Otwarte spotkanie Prezydium 20.11.2023. Otwarte drzwi do 

Centrum Samorządowca 22.11.2023. Spotkanie przewodniczących 27.11.2023. 

Czas na Ursynalia. Głos zabrał wiceprzewodniczący Hubert Aszteborski i 

poinformował Nas o fakcie, że data najbliższych Juwenaliów SGGW to 24-25.2023. 

Została poruszona kwestia nowego Planeru Studenta SGGW. Wystąpiły 

pewne perturbacje, wszystko powoli się ogarnia, planer jest w trakcie tworzenia. 

Przewidywana datą wydania jest koniec listopada/początek grudnia. 

Bartosz Korba zachęcił każdego uczestnika spotkania do dodania się do grupy 

na Facebooku pod nazwą „RUSSowicze”. Kinga Skóra poprosiła delegatów do 

wypełnienia formatki na temat samorządowców. Był zaprezentowany kod QR, lecz 

nie działał. 

Julia Szymańska przytoczyła temat Linkedln. RUSS SGGW posiada tam 

założone konto, lecz nikt nie posiada do niego dostępu. Został zaprezentowany 

kolejny kod QR, lecz niestety również nie działał. Poprosiła każdego użytkownika 

tego serwisu o zgłoszenie istniejącego konta, żeby zostało ono zablokowane, dzięki 

temu będzie można stworzyć aktualne konto. 

Przed przerwą delegaci zagłosowali na chęć odbycia wyborów na nowego 

przewodniczącego komisji współpracy w dniu dzisiejszym. Przerwa zaczęła się o 

godzinie 21:06 i przewodniczący zaprosił każdego na 15 minut przerwy. 

Przerwa skończyła się o 21:26. Pożegnaliśmy Tymoteusza Roszczenko, od 

dwóch lat aktywnego samorządowca, który niedługo wyjeżdża do Hiszpanii. 

Pierwszą częścią po przerwie będzie przegłosowywanie uchwał, drugą 

częścią po przerwie będą wybory. Głos zabrała przewodnicząca komisji wyborczej 

Martyna Szczurzewska. To ostatni raz Martyny na tym stanowisku, ponieważ złożyła 

rezygnację z tego stanowiska w związku z zakończeniem studiów. 

Pierwsza uchwała do przegłosowania nr 11/2023 w kwestii ustalenia nowego 

składu „Studenckiej Komisji Wyborczej” w składzie: Maciej Rybkowski, Olga 



Rybczyńska, Weronika Paplak, Anna Lewicka. Druga uchwała nr 12/2023 w kwestii 

reprezentantów ELSA: członek - Barbara Garwolińska, członek - Alicja Gniadzik. 

Trzecia uchwała nr 13/2023 w kwestii uchwalenia nowego Przewodniczącego Komisji 

ds. Współpracy. Kandydatka na to stanowisko Julia Kachel zaczęła prezentować 

swoją dotychczasową działalność samorządową, m.in. była koordynatorką Targów 

Pracy SGGW 2023. Julia przedstawiła swoje plany na kadencję. Czas na pytania do 

kandydatki. Pytań brak. Został pokazany na projektorze działający kod QR, przez 

który miały będą miały miejsce wybory. Na sali jest 31 delegatów. 

Wyniki w sprawie uchwały 11/2023: 

Głosów za: 30 

Głosów przeciw: 1 

Głosów wstrzymujących: 0 

Wyniki w sprawie uchwały 12/2023: 

Głosów za: 30 

Głosów przeciw: 1 

Głosów wstrzymujących: 0 

Wyniki w sprawie uchwały 11/2023: 

Głosów za: 25 

Głosów przeciw: 3 

Głosów wstrzymujących: 3 

 Julia Kachel została przegłosowana jako nowa Przewodnicząca Komisji ds. 

Współpracy. 

 Teraz wybory na komisję rewizyjną. Zgłosiły się trzy osoby na trzy dostępne 

miejsca. Kandydaci do komisji rewizyjnej: Kamil Wojciechowski, Maja Zaborska, Piotr 

Mejer. Kamil Zaprezentował swoją kandydaturę. Czas na pytania do Kamila. Pytanie 

nr 1 zadaje Wiceprzewodniczący Hubert Aszteborski „Jaka według Ciebie jest rola 

komisji rewizyjnej w samorządzie na naszej uczelni?” Kamil odpowiedział, że chce 

pilnować porządku, ponieważ w przeszłości bywało to zaniedbywane. Również 

będzie pilnował czy ktoś nie będzie czerpał za dużych korzyści z pełnionych 

stanowisk. Pytanie nr 2 zadał Patryk Kwiatkowski „Czemu akurat komisja rewizyjna?” 

Kamil odpowiedział, że wybrał tą ścieżkę jako kolejna ścieżka swojego rozwoju przy 

której dodatkowo będzie mógł pracować nad rozwojem osobistym. Pytanie nr 3 

zadaje Julia Wieteska „W jaki sposób uważasz, że ulepszysz działanie komisji 

rewizyjnej oraz czy uważasz się za osobą konsekwentną w swojej pracy?” Kamil 

odpowiedział, że chce sumiennie pilnować wszystkich podań, protokołów, 

uczęszczać na spotkania RWSS i rozmawiać także z delegatami. Kamil uważa, że 

jest osobą konsekwentną oraz domyśla się powodu tego pytania, nawiązuje do 

swojego błędu podczas realizacji poprzedniej edycji Planera Studenta SGGW. 

Koniec pytań. Maja Zaborska zaprezentowała swoją kandydaturę. Czas na pytania 



do Mai. Pytanie nr 1 zadaje Wiceprzewodniczący Hubert Aszteborski „Jaka według 

Ciebie jest rola komisji rewizyjnej w samorządzie na naszej uczelni?” Maja 

odpowiedziała, że każdy z Nas jest zgodny i osobno stara się dbać o poprawność 

regulaminu. Chce również pilnować działalności samorządowej. Pytanie nr 2 zadał 

Patryk Kwiatkowski „Czemu tak krótko byłaś w RUSS po czym zrezygnowałaś z 

mandatu”? Maja powiedziała, że nie odpowie na to pytanie. Odezwał się 

Wiceprzewodniczący Hubert Aszteborski i powiedział, że było to zorganizowane w 

celu oddania mu mandatu, żeby legalnie mógł startować na stanowisko 

Wiceprzewodniczącego RUSS SGGW. Pytanie nr 3 zadaje Julia Wieteska „Jakie są 

twoje 3 główne cele w komisji rewizyjnej”? Maja odpowiedziała, że często jest tak, że 

mandaty posiadają osoby, które niewiele robią i blokują te stanowisko dla osób, które 

na to o wiele bardziej zasługują. Drugim powodem jest poprawa działania samorządu 

jako organu; sprawdzanie realizowanych spotkań. Trzecim powodem jest 

usprawnienie pracy prezydium. Piotr zaprezentował swoją kandydaturę. Czas na 

pytania do Piotra. Pytanie nr 1 zadaje Przewodniczący Bartosz Korba „Jak uzyskasz 

chcesz łączyć pracę w samorządzie ogólnym, działanie w komisji rewizyjnej oraz na 

wydziale”? Piotr odpowiedział krótko, że da radę. Pytanie nr 2 zadaje 

Wiceprzewodniczący Hubert Aszteborski „Jaka według Ciebie jest rola komisji 

rewizyjnej w samorządzie na naszej uczelni”? Piotr odpowiedział, że chce wszystko 

kontrolować i sprawdzać, czy wszystko jest zgodne z regulaminami. Zobowiązał się 

też do przypominania innym osobom na stanowiskach o pełnieniu swoich 

obowiązków. Pytanie nr 3 zadaje Julia Wieteska „Jakie umiejętności twoim zdaniem 

są najważniejsze w pracy w komisji rewizyjnej”? Piotrek powiedział, że 

rozwiązywanie problemów przy odpowiedniej znajomości regulaminu oraz licznych 

pomysłów. Wybory ponownie będą miały miejsce przez kod QR, który działa. O 

godzinie 22:04 wszedł do sali Piotr Duszyński znany pod pseudoninem „Prezes”. 

Wyszła jedna delegatka Barbara Kołodko, liczba delegatów na sali zmieniła się na 

30. 

Wyniki do Komisji Rewizyjnej kandydata Kamil Wojciechowski: 

Głosów za: 23 

Głosów przeciw: 4 

Głosów wstrzymujących: 3 

Wyniki do Komisji Rewizyjnej kandydata Maja Zaborska: 

Głosów za: 16 

Głosów przeciw: 6 

Głosów wstrzymujących: 8 

Wyniki do Komisji Rewizyjnej kandydata Piotr Mejer: 

Głosów za: 24 

Głosów przeciw: 3 

Głosów wstrzymujących: 3 



 Teraz będą miały miejsce wybory na mandat do senatu. Głosować ma prawo 

każdy obecny na sali. Przewodnicząca Komisji Wyborczej Martyna Szczurzewska 

powołuje komisję skrutacyjną w składzie: Tymoteusz Roszczenko, Kacper Kolasa, 

Wiktoria Nerć. Swoją kandydaturę przedstawia Kinga Skóra. Czas na pytania do 

Kingi. Pytanie nr 1 zadaje Kamil Wojciechowski „Wymień pełen tytuł rektora”? Kinga 

zaczęła wymieniać, Kamil dokończył. Pytanie nr 2 zadaje Elżbieta Kacprzak „Jak 

zamierzasz połączyć mandat wraz z pracą w prezydium”? Kinga odpowiedziała, że 

spotkania są raz w miesiącu więc nie będzie stanowiło to dla niej dużego problemu. 

Pytanie nr 3 zadaje Patryk Kwiatkowski „Kto bierze udział w posiedzeniach senatu”? 

Kinga odpowiedziała, że senatorzy. Pytanie nr 4 zadaje ponownie Patryk 

Kwiatkowski „Kim są senatorzy”? Kinga odpowiedziała, że są to osoby, które mają 

głos w senacie. Kinga wie kto reprezentuje naszą uczelnię z ramienia 

samorządowców, są tam dziekani i rektorzy. Jej zdanie będzie niezależne od zdania 

innych. Pytanie nr 5 zadaje Maciej Rybkowski „Co robi senat i jakie są jego 

obowiązki?” Kinga odpowiedziała, że uczestniczą w spotkaniu oraz mają funkcję 

wykonawczą. Pytanie nr 6 zadaje Julia Wieteska „Jakie są twoje główne cele i 

priorytety, jeśli zostaniesz wybrana na stanowisko senatora”? Kinga odpowiedziała, 

że jej celami jest reprezentowanie studentów oraz zamiłowanie do dyskusji pomaga 

w znajdowaniu ewentualnych nieścisłości. 

 W czasie oczekiwania na wyniki wyborów Przewodniczący Bartosz Korba 

przeszedł do wolnych wniosków. Wolny wniosek nr 1 od Patryka Kwiatkowskiego na 

temat najbliższego zjazdu FUT. Przewodniczący Bartosz Korba rozwiał wszystkie 

wątpliwości na ten temat. Wolny wniosek nr 2 ktoś z sali zapytał o termin posiedzenia 

Komisji ds. Projektów. Przewodniczący Komisji ds. Projektów Mateusz Kaczyński 

odpowiedział. Wolny wniosek nr 3 ktoś z sali spytał się o termin spotkania Komisji ds. 

Współpracy. Prezydium udzieliło odpowiedzi. Wolny wniosek nr 4 ktoś z tłumu pyta 

się czy Wieczory Planszówek będą wydarzeniem cyklicznym. Przewodniczący 

Komisji ds. Projektów Mateusz Kaczyński odpowiedział, że będą. 

 Czas na wyniki wyborów do Senatu Akademickiego SGGW: 

Liczba wszystkich głosów: 83 

Głosów za: 72 

Głosów przeciw: 3 

Głosów wstrzymujących: 8 

 Kinga Skóra została wybrana na nowego członka Senatu Akademickiego 

SGGW. 

 Po tych wyborach nastąpiło serdeczne podziękowanie Przewodniczącej 

Komisji Wyborczej Martynie Szczurzewskiej za jej działalność samorządową. 

 Część dalsza wolnych wniosków: Wolny wniosek nr 5 od Patryk 

Kwiatkowskiego „A czy Ewelina Pierzecka nie musi dostać absolutorium”? 

Przewodniczący Bartosz Korba opowiedział o planach realizacji tego absolutorium. 

Wolny wniosek nr 6 od Jakuba Kuroczko „Został poprawiony regulamin wynajmu 

centrum samorządowca, niedługo zostanie on udostępniony na grupie RUSSowicze 



na platformie Facebook”. Wolny wniosek nr 7 od Julii Szymańskiej „Proszę po 

zakończeniu spotkania o zrobienie sobie wszyscy wspólnego zdjęcia”. Na koniec 

głos zabrał Przewodniczący Bartosz Korba i dziękuje każdemu studentowi za 

obecność na spotkaniu. 

Koniec wolnych wniosków 

Koniec I spotkania RUSS SGGW Kadencji 2023/2024 o godzinie 22:33. 

 

Protokół sporządził Bartosz Lewczuk 


